
Vragen PvdA en antwoorden van het college over keukentafelgesprekken

 1) Is de gemiddelde wachttijd op een keukentafelgesprek opgelopen en zo ja, hoe lang wacht een 
burger gemiddeld op een gesprek?

Regionaal hebben we Sturing en Inkoop opnieuw ingeregeld. Als gevolg daarvan is het werkproces 
aangepast en is gesteld dat er binnen 2 weken een keukentafelgesprek plaatsvindt. In 2022 hebben 
we te maken met een overgangsjaar waarin het regionale werkproces geïmplementeerd moet 
worden en indicaties en beschikkingen omgezet moeten worden. Hierdoor hebben we de termijn van 
2 weken niet altijd gehaald. 
Voor de aanvragen jeugd is er geen wachttijd, deze worden direct opgepakt. Voor de WMO 
aanvragen wordt er dagelijks een triage gehouden, om te bekijken of er spoedvragen liggen. 
Spoedvragen worden direct opgepakt.
Bij de overige zaken is het niet gelukt om binnen het termijn van 2 weken te blijven en hebben we de 
termijn met 1 of 2 weken moeten verlengen. 

Voor het totale werkproces van aanmelding inwoner tot levering zorg staan er 57 werkdagen. Op dit 
moment ligt het gemiddelde op 117 dagen. De reden hiervan is dat aanbieders niet altijd direct de 
zorg op kunnen pakken. Dit is met name bij Hulp in de huishouding het geval wat het gevolg is van de 
arbeidsmarktkrapte. Ook hulpmiddelen en woonaanpassingen kunnen niet binnen de termijn van 57 
dagen afgerond zijn, waardoor het gemiddelde oploopt en we dit op deze manier terugzien in de 
gemiddelde cijfers.

2) Erkent de portefeuillehouder dit als zorgelijk?
Nee, omdat we de mensen die met spoed hulp nodig hebben deze ook krijgen.

3) Hoe wil de portefeuillehouder dit oplossen en op welke termijn?
Inmiddels zijn de overgangsperikelen achter de rug en zal binnen 5 werkdagen contact opgenomen 
worden om een afspraak te maken voor een keukentafelgesprek en vindt het keukentafelgesprek 
binnen 2 weken na melding plaats.


